
بار خاموشی های تابستان بر دوش صنایع
انرژی،  کمیسیون  جلسه  پانزدهمین  مرادیان:   - اصفهان 
صنایع پالایشی و پتروشیمی اتاق بازرگانی اصفهان با محوریت ارائه 
گزارش عملکرد کمیته های تخصصی و بررسی پیشنهادات اعضا درباره 
موضوعات در دست اقدام این کمیسیون براساس چالش های موجود 
برگزار شد.در این جلسه درباره موضوعاتی همچون توسعه انرژی های 
تجدیدپذیر، مشکلات تعرفه گاز و توانمندسازی پیمانکاران بومی در 

حوزه انرژی بحث و تبادل نظر شد.
اکبر لباف، نایب رئیس کمیسیون انرژی،صنایع پالایش و پتروشیمی 
اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه اظهار داشت: استفاده از نظرات و 
تجارب اعضای کمیسیون های اتاق بازرگانی برای جهت دهی به اهداف 

کمیسیون ها از جمله سیاست های اصلی اتاق بازرگانی اصفهان است.
وی با تأکید بر توانمندسازی فعالان اقتصادی در حوزه انرژی های 
تجدیدپذیر و صنایع پالایش و پتروشیمی و شبکه سازی اعضا افزود: 
انرژی های  حوزه  در  برنامه ریزی  برای  ما  به  نظرات  این  امیدوارم 

تجدیدپذیر و صنایع پالایش و پتروشیمی کمک کند.
انرژی های تجدیدپذیر کمیسیون  احمدرضا صافی، رئیس دفتر 
انرژی، صنایع پالایشی و پتروشیمی اتاق بازرگانی اصفهان نیز با اشاره به 
پیک خاموشی صنایع در تابستان گفت: پیش بینی می شود در تابستان 
با 12 هزار مگاوات کمبود برق مواجه باشیم که طبق برنامه ریزی دولت 

بیشتر بار خاموشی ها بر دوش صنایع است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب گیلان: 

 سرانه مصرف آب شرب در گیلان 
بیشتر از میانگین کشوری است

رشت-مهناز نوبری: مازیار علی پور امروز در مصاحبه با خبرنگار 
صدا و سیمای این استان، سرانه مصرف آب در گیلان را به ازای هر 
فرد 151 لیتر در شبانه روز اعلام کرد و گفت: این رقم در کشور بطور 
میانگین 148 لیتر در شبانه روز است که مردم گیلان بیشتر از میانگین 
کشوری آب مصرف می کنند.وی با تاکید بر محدودیت منابع آب سالم 
و با کیفیت در گیلان افزود: به دلیل کیفیت پایین آب های زیر زمینی 
در استان باید از آب های سطحی و تصفیه خانه ها برای تامین آب 
شرب مردم استفاده شود که با توجه به این محدودیت، هم استانی های 
عزیز توجه ویژه ای به مدیریت مصرف و استفاده درست از آب داشته 
باشند.وی با اشاره به اینکه دولت حمایت هایی را برای مشترکان کم 
مصرف در نظر گرفته است، اظهار داشت: افرادی که زیر الگوی مصرف 
)13 مترمکعب در یکماه( استفاده کنند هیچ گونه افزایشی بر روی آب 
بهاء نخواهند داشت و قبوض آنان همانند دوره های گذشته محاسبه می 
شود.علی پور تصریح کرد: افراد تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی 
که در یکماه زیر 5 مترمکعب مصرف کنند هزینه آب بهای آنان صفر 
خواهد بود.وی با بیان اینکه برای تولید هر مترمکعب آب 2100 تومان 
آب  مترمکعب  هر  برای  که مشترک  مبلغی  هزینه می شود، گفت: 
پرداخت می کند برابر با 800 تومان است .وی با اشاره به فرا رسیدن 
فصل تابستان و افزایش مصرف آب اظهار داشت: صرفه جویی در مصرف 
آب به معنای کمتر مصرف کردن نیست. بلکه مردم باید آب را درست 
مصرف کنند تا همه بتوانند از این نعمت الهی بهره مند شوند.مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب گیلان با تاکید بر اینکه در دین اسلام اسراف 
کردن عملی ناپسند قلمداد می شود؛ از مردم خواست برای شستن 
حیاط، خودرو، فرش، آبیاری باغات و مزارع از آب شرب استفاده نکنند و 
در زمان مسواک زدن، استحمام و شستشوی ظروف نکات صرفه جویی 
در مصرف آب را رعایت کنند.علی پور، استفاده از وسایل کاهنده مصرف 
مانند شیرآلات پدالی، چشمی و الکترونیکی و فلاش تانک های با مخزن 
کوچک را در کاهش مصرف آب بسیار تاثیرگذار دانست و گفت: صرفه 
جویی در مصرف این ماده حیاتی وظیفه همگانی است و همه باید برای 

حفظ منابع آبی تلاش کنیم

کشف 27 فقره سرقت سیم و کابل در کلاله
جانشین انتظامي کلاله از کشف 27 فقره سرقت سیم و کابل و 
دستگیری 7 سارق در هفته جاري در این شهرستان خبر داد.سرهنگ 
»سید علی حسینی« در گفت و گو با خبرنگار پایگاه خبری پلیس، با 
اعلام این خبر گفت: در پی وقوع چندین فقره سرقت سیم و کابل 
برق در شهرستان کلاله، بررسی موضوع به منظور دستگیری سارقان 
طی هفته جاری در دستور کار ماموران انتظامی شهرستان قرار گرفت.
سرهنگ حسینی اظهار داشت: در همین راستا ، تحقیقات مقدماتی 
پلیس در این خصوص انجام و با بررسی صحنه های سرقت و انجام 
یکسری کارهای اطلاعاتی موفق به شناسایی و دستگیری 7 سارق سیم 

و کابل شدند .

دستگیری سارق قطعات و محتویات داخل 
خودرو با 17 فقره کشف در »سنندج« 

فرمانده انتظامی شهرستان سنندج از دستگیری سارق قطعات 
ومحتویات داخل خودرو با اعتراف به 17 فقره سرقت در شهرستان 
سنندج خبر داد . سرهنگ »علیرضا مرادی« در گفت و گو با خبرنگار 
پایگاه خبری پلیس، اظهار داشت: در پی چند فقره سرقت قطعات و 
محتویات داخل خودرو در سطح شهرستان سنندج پی گیری موضوع 
در دستور کار ماموران انتظامی شهرستان قرار گرفت. وی افزود: در 
تحقیقات پلیس، یک سارق توسط عوامل کلانتری 19 حسن آباد در 
این رابطه شناسایي و در یک عملیات برنامه ریزي شده در مخفیگاه 
خود دستگیر شد. این مقام انتظامی خاطر نشان کرد: متهم در بازجویی 
های پلیس به 17  فقره سرقت قطعات و محتویات داخل خودرو با سوء 

استفاده از غفلت رانندگان اعتراف کردند. 
فرمانده انتظامی شهرستان سنندج از کشف مقداری اموال مسروقه 
در مخفیگاه متهم ، تکمیل پرونده و معرفی سارق سابقه دار به مرجع 
قضائی خبر داد و با هشدار به عموم شهروندان گفت: رعایت نکات و 
اصول ایمنی از جمله راهکارهای مناسب برای نگهداری و مصونیت 

اموال و اماکن شخصی مقابل اینگونه افراد خواهد بود. 

نصب گاردریل در مسیر شمال به جنوب 
بزرگراه شهید صیاد شیرازی

سرپرست معاونت حمل و نقل و ترافیک شهرداری منطقه 7 از 
نصب 150 شاخه گاردریل در مسیر شمال به جنوب بزرگراه شهید 
منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  داد.به  خبر  شیرازی  صیاد 
هفت، حسین حقی گفت: در راستای افزایش ایمنی و کاهش تصادفات 
خطرناک در مسیر شمال به جنوب بزرگراه شهید صیاد شیرازی این 
معاونت اقدام به نصب 150 شاخه گاردریل به متراژ ۶00 متر طول کرد.

رایج ترین  و  مهم ترین  از  یکی  کرد:  خاطرنشان  ادامه  در  وی 
روش های افزایش ایمنی در راه های اصلی و جاده ای که مانع خروج 
وسایل نقلیه از جاده و یا سقوط از پرتگاه می  شود، نصب حفاظ های 
فلزی کناره ها و میانه های جاده ها )گاردریل( است که نقش مهمی در 
کنترل ترافیک و ایمنی دارد.معاون شهردار منطقه 7 تاکید کرد: نصب 
علائم فنی و هشدار دهنده اعم از گاردریل، تابلوهای جهت نما و هاشور 
بر روی نقاط خطرزای گاردیل های موجود جهت تشدید ضریب ایمنی 

شهروندان انجام خواهد شد.
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ریزی  برنامه  و  تخصیص  و  تأمین  اداره  رییس 
گچساران  گاز  و  نفت  برداری  بهره  شرکت  انسانی  نیروی 
بندی  در طرح طبقه  کارکنان  از  نفر  ساماندهی 2300  از 

مشاغل خبر داد.
برداری نفت و  بهره  به گزارش روابط عمومی شرکت 
گاز گچساران، عبدالله جشن ساز بیان داشت: اجرای کامل 
طرح طبقه بندی مشاغل نیروهای پیمانکاری در 28 پیمان 
نیروی انسانی به صورت کامل به تعداد بیش از 2300 نفر از 

جمله اقدامات انجام شده در این اداره است.
وی، بررسی و ارسال تعدیل مدرک و فوق العاده شغلی 
187 نفر از کارکنان رسمی،  احصاء، بررسی و ارسال مدارک مشمولین مصوبه بند »د« ماده 20 قانون بودجه 1400 
در سامانه ایثار )۶99( طی دو مرحله، ارسال مدارک نیروهای جامانده در سامانه ساپنا، همکاری در خصوص نیروهای 
تبدیل وضعیت شده بند »و« ماده 44 و همکاری در پروژه نظام جبران خدمات نیروهای قرارداد مدت موقت و همچنین 
ثبت نام مشمولین مصوبه 1497 )استخدام یکی از فرزندان کارکنان رسمی شهید، جانباز 25درصد و بالاتر و آزادگان 

سرافراز در سامانه مربوط(  را از عمده فعالیت های انجام شده در یک سال اخیر برشمرد.
جشن ساز در پایان با اشاره به تلاش شبانه روزی همکاران تأمین تخصیص گفت:  با حمایت همه جانبه مدیرعامل، 
مدیر منابع انسانی و دیگر مدیران و روسای ادارات، تلاش کردیم که با بیشترین دقت و سرعت چه در وقت اداری و چه 

خارج از آن با حضور مکرر ارباب رجوع، این مهم را به انجام برسانیم.

شهردار منطقه 4 تهران گفت: امروزه توسعه حمل و 
نقل پاک از اولویت های مدیریت شهری به شمار می رود و 
در این راستا خانه اسکوتر برای خدمت رسانی به شهروندان 

افتتاح شد.
درباره  تهران   4 منطقه  شهردار  پوریافر  محمدرضا 
از  استفاده  کنونی  روزگار  در  گفت:  اسکوتر  خانه  افتتاح 
باعث  بالا  حجم  در  سرنشین  تک  و  شخصی  خودروهای 
افزایش روزهای آلوده و ترافیک سنگین در شهر شده حال 
آن که می توان با استفاده از وسایل نقلیه پاک ، آلاینده ها و 

بار ترافیکی کمتری را شاهد باشیم.
او گفت: به همین منظور خانه اسکوتر بوستان پلیس به عنوان یکی از مراکز پایلوت در تهران  از ساعت 12 الی 21 
به شهروندان خدمات ارائه می دهد.شهردار منطقه 4 تهران در ادامه درباره نحوه ثبت نام افراد برای استفاده از اسکوترها 
گفت: شهروندان می توانند با مراجعه به سایت myroro.ir و دانلود و نصب اپلیکیشن در سایت مورد نظر، ثبت نام 

کرده و پس از احراز هویت آنلاین ، ثبت نام در لحظه انجام و پیامک صادر می شود.
انتخاب  با  افراد می توانند محل قرارگیری اسکوترها را در صفحه تلفن همراه خود مشاهده و  پوریافر ادامه داد: 
دستگاه، قفل اسکوتر را با کد QR باز کنند. استفاده از اسکوترهای برقی برای مسیرهای کوتاه از لحاظ اقتصادی به 
صرفه است و لازم است که حمایت کافی از ترویج اینگونه وسایل نقلیه جدید صورت گیرد، چرا که شهرها دیگر تاب 

تحمل ترافیک، آلودگی صوتی و آلودگی هوا را در سبک زندگی کنونی ندارد.

 طرح طبقه بندی بیش از ۲۳۰۰ نفر 
از كاركنان در نفت و گاز گچساران اجرا شد

شهروندان چطور می توانند ثبت نام كنند؟
افتتاح خانه اسکوتر در تهران

استان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل  نیا:  صمیم  ایلام-راضیه 
ایلام گفت: سالانه حدود 5 میلیون اصله نهال در نهالستان مادر تخصصی ایوان 
تولید می شود. مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری با بیان این که ۶5 گونه 
نهال در نهالستان مادر تخصصی ایوان کشت می شود اظهار داشت: نهالستان 
سردسیری شهرستان ایوان نهالستان« مادر تخصصی« تولید گونه های جنگلی 
نهالستان  به عنوان  که  است  زاگرس  منطقه  دارویی  گیاهان  تولید  و  زاگرس 

مادر، در کل کشور شناخته شده و تولید نهال دارد.
نهالستان حدود ۶ هکتار مساحت دارد و  این  بیان کردن  رضا احمدی 
گیاهان  و  جنگلی  گونه های  از  اعم  نهالستان  این  در  نهال  گونه   ۶5 بیش از 
دارویی تولید می شود. وی با بیان اینکه سالانه حدود 5 میلیون اصله نهال در 
این نهالستان تولید می شود افزود: تفاوتی بین تناوب تولید بسته به گونه های 
مورد نیاز در طول سال وجود دارد و از 3 تا 5 میلیون اصله نهال سالیانه در 

نهالستان سردسیری ایوان تولید می شود.
برای  است  ممکن  طرح ها  اساس  بر  زمانی  موقعیت  یک  در  گفت:  وی 
کاشت نهال از گونه های متفاوت استفاده شود و با توجه به فضای در دسترس 
تعداد کمتری نهال در سطل و گلدان قرار داده شود و تولید از 5 میلیون اصله 

کمتر گردد.
ایشان ادامه داد : ممکن است در یک موقعیت دیگر و بر حسب نیاز گونه 
های دیگری بصورت زمینی کشت شوند که تولید بیشتر خواهد شد و این عدد 

به بیش از 5 میلیون اصله نهال در سال می رسد.
به  نهال ها  این  اینکه  به  اشاره  با  ایلام   مدیر کل منابع طبیعی استان 
12 استان زاگرسی کشور نیز فرستاده می شوند ،افزود: این نهال ها حتی در 

استانهای غیر زاگرسی و مرکزی کشور نیز به فروش می رسند.
 مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان ایلام تصریح کرد: تمام اعتبار 

این طرح از محل اعتبارات ملی و توسط سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور 
تامین می شود و خوشبختانه در شهرستان ایوان شاهد یک نهالستان علمی با 
تکنولوژی بذر ، زیست شناسی و بیو میکرولوژی بذرها که به  صورت کاملًا علمی 
توسط کارشناسانی که در این نهالستان مشغول  به فعالیت هستند اداره می شود.

شعار  بر  مبنی  رهبری  معظم  مقام  منویات  بر  تاکید  با  احمدی  رضا   
سال افزود: این نهالستان برای تعداد نزدیک به ۶0 نفر اشتغالزایی داشته که 

تعدادی از این افراد زنان سرپرست خانوار می باشند.
 وی افزود : این فعالیتها منجر به تولید نهال با کیفیت استاندارد و علمی 
همچنین مقاوم به شرایط پیش رو مثل خشک سالی، ریزگردها کمبود برف 
و باران ،شرایط نامتناسب بودن بارش ها و مقاوم به شرایط فقر خاک در نظر 

گرفته می شود.
  مدیر کل منابع طبیعی با اشاره به اینکه رشد نهال ها در این نهالستان 
بین یک تا سه سال است خاطر نشان کرد: حداکثر زمان برای پرورش بعضی 

گونه ها که به سختی رشد می کنند و ارتفاع می گیرند 3 سال است اما گونه 
از عرصه مد نظر خارج می شوند و  هایی هم داریم که در عرض یک سال 
خوشبختانه گرایش و استقرار آنها در عرصه به  صورت صد درصدی بوده است.

مدیر کل منابع طبیعی استان ایلام با تاکید بر اجرای طرح زراعت چوب 
که یکی از طرح های اساسی سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور است 
افزود: در تمام استان های زاگرس نشین این طرح به حالت اجرایی درآمده و 

تولید نهال های سریع رشد در دستور کار قرار گرفته است.
 رضا احمدی با اشاره به مشارکت و تمایل کشاورزان و فعالیت آنها در 
طرح زراعت چوب خاطر نشان کرد: مجریان و کارآفرینان حوزه تولید چوب با 

مشارکت کشاورزان در کل استان مشغول به فعالیت هستند.
 وی با بیان این مطلب که خوشبختانه در 12نهالستان استان نسبت به 
این  افزود: در  اقدام شده  تولید گونه های متناسب گرمسیری و سردسیری 

راستا ۶ میلیون اصله نهال در استان تولیده شده است.
مجریان  از  یکی  دهلران  شهرستان  در  که  مطلب  این  ذکر  با  ایشان  
اقدام به کاشت 115هکتار زراعت چوب کرده است، افزود: اداره منابع طبیعی 
شهرستان دهلران 1۶۶ هزار اصله نهال اکالیپتوس به صورت رایگان در اختیار 

این مجری قرارداده است.
 احمدی خاطر نشان کرد: با برنامه ریزی های صورت گرفته در حوزه 
زراعت چوب ،به دنبال استقرار صنایع جانبی وفراوری چوب در استان هستیم.
 احمدی  با اشاره به اینکه تاکنون در سطح استان 2 هزار هکتار طرح 
زراعت چوب در قالب بادشکن و کمربند سبز اجرا شده است یاد آور شد: هزار 

هکتار از این طرح در حوزه موسیان در شهرستان دهلران قرار دارد.
 وی در پایان ابراز امیدواری کرد و گفت : انشاالله بتوانیم بر اساس منابع 

آب استان طرح زراعت چوب را در کل استان توسعه دهیم

اراک- فرناز امیدی:  مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی 
در نشست خبری با اصحاب رسانه گفت: برای عبور از اوج بار و پیک مصرف برق 
نیازمند همکاری همه گروه های مختلف مشترکین برق در بخش های صنعت، 

کشاورزی، خانگی، تجاری و عمومی و اداری هستیم.
محمودی افزود: براساس مصوبه هیات وزیران ما موظف شدیم برق مشترکین 
در بخش های مختلف را در ساعات اوج بار مدیریت کنیم و این کمک خواهد کرد 
در ساعات اوج مصرف بار که از ساعت 13 تا 18 در طول روز و ساعت 19 تا 23 
شب هست در پایداری شبکه مشکلی پیش نیاد و برق سایر مشترکین قطع نشود.

وی باتوجه به گرم شدن هوا و افزایش دما و در مدار قرارگرفتن سیستم های 
سرمایشی میزان برق مصرفی در کشور 10 هزار مگاوات یعنی از 50 هزار مگاوات 
به ۶0 هزار مگا وات افزایش یافت و این میزان در استان مرکزی به 200 مگاوات 
رسیده افزود: وزارت نیرو به منظور همراهی تمامی اقشار مختلف و مشترکین بویژه 

بخش خانگی مشوق هایی را درنظر گرفته است.
محمودی ادامه داد: الگوی مصرف تعیین شده برای مشترکین عادی که در 
شهر های مختلف استان هستند 300 کیلووات ساعت تعیین شده که اگر مشترکی 
به میزان یک کیلو وات ساعت مصرف کم کند به اندازه 5 برابر قیمت خرید برق 

می تواند پاداش دریافت کند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان با اشاره به اینکه مصرف برق 
ادارات استان را زیر نظر داریم و کنترل می شود گفت: بر اساس مصوبه هیات 
وزیران دستگاه های اداری موظف به کاهش 30 درصدی در ساعات اداری و ۶0 
درصد در ساعات غیراداری می باشند و هر اداره ای که این موضوع را رعایت نکند 

برق آن قطع خواهد شد.
مرکزی  استان  در  برق  مصرف  پیک  اکنون  هم  کرد:  بیان  محمودی 
تابستان  در  مگاوات  و 350  به یک هزار  میزان  این  و  است  مگاوات  یک هزار 
می رسد که مدیریت مصرف برق در تابستان نیازمند مشارکت همگانی است.

وی تصریح کرد: با استفاده از کنتورهای هوشمند و داده کاوی رفتار و رصد بار 
مصرفی، 1۶ هزار ماینر غیرمجاز تاکنون در استان مرکزی شناسایی شده و بیش از 

120ماینر در 3 ماه سال جاری جمع آوری شده است.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی گفت: شناسایی مراکز 
غیرمجاز استخراج رمز ارز در استان با جدیت ادامه دارد و انتظار است شهروندان در 
صورت اطلاع، مراتب را  با شماره گیری سامانه 121 اتفاقات شرکت توزیع نیروی 

برق، و یا در اپلیکیشن برق من ثبت و اطلاع دهند.
محمودی عنوان کرد: 43درصد مصرف برق استان مرکزی در حوزه صنایع 
و حدود 23 درصد درحوزه کشاورزی است و به همین دلیل مدیریت مصرف برق 
و مشارکت جدی تر این بخش ها در طرح های کاهش پیک بار برق ضروری است.

وی ادامه داد: برنامه همکاری صنایع بر روی سایت شرکت توزیع برق استان 
مرکزی به آدرس www.mpedc.ir قرار داده شده و انعقاد قرار داد همکاری با 12هزار 

مشترک در طرح های پیک سایی در سال 1401  صورت پذیرفته است.
 مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی بیان کرد: مشترکین 
بخش خانگی که الگوی مصرف را در ماه های گرم سال )خرداد تا شهریور( رعایت 
کنند و نسبت به سال قبل کاهش مصرف برق داشته باشند، به ازای هر کیلووات 
ساعت کاهش، مبلغ 500 تومان پاداش همکاری مدیریت مصرف دریافت می کنند.

پایان  تا  برق  مصرف  مدیریت  کنترل  کرد:  خاطرنشان  درپایان  محمودی 
شهریور ادامه دارد و تامین برق کشور بسیار حساس و شکننده است و مدیریت 
مصرف برق و همیاری همگانی ضروری است و در این راستا مانور رصد مصرف برق 

ادارات برگزار شده است.

وکیل حقوق عامه شهروندان، عنوانی است که می توان به رابطین خبری 
اطلاق نمود و هدف از آن احقاق حقوق شهروندان، رفع مشکلات و رسیدگی 

به درخواست های آنها است.
حاجوی  حمیدرضا  یک،  منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
شهردار این منطقه در اولین نشست شورای اطلاع رسانی که با حضور رابطین 
خبری معاونت ها، نواحی و ادارات در سالن اجتماعات این منطقه برگزار شد 
با بیان مطلب فوق اظهار داشت: اساس رویکرد جدید منطقه یک بر تحول 
است و دانش روابط عمومی ترکیبی از علم، هنر و تکنیک است و می تواند با 
تعامل بین مدیریت شهری و شهروندان فضا را صمیمی تر و ایجاد الفت کند.

 او افزود: در بخش رسانه نیز باید دیوار بین مردم و مسئولین را از بین 
ببریم و مطالبه گری را در بین مردم فرهنگ سازی کنیم که با انعکاس صحیح 

اخبار و گزارشات می توانیم این نقش را ایفا نماییم.
در  ها  هجمه  بالاترین  و  ترسید  نباید  انتقاد  از  کرد:  تصریح  حاجوی   
حوزه مدیریت شهری کنونی، به شهرداری وارد شده و باید مطالبات مردم را 
به مدیریت شهری منتقل کنید چون همه ما برای مردم و رضایتمندی آنها 

مشغول کار هستیم.
گفت:  تهران  شهردار  های  سیاست  به  اشاره  با  یک  منطقه  شهردار   
سیاست های دکتر زاکانی شهردار تهران در 17 بند ارائه شده است که باید 

رابطین در سرتیتر خبرها و جریان سازی خبری به آن توجه کنند.

راستای  در  دیگری  گام  را  خبر  شمیران  خبری  پایگاه  اندازی  راه  او   
ارزشمندی حوزه خبر و اطلاع رسانی دانست و گفت: این پایگاه دستیار رسانه 
ای فرهنگی، اجتماعی شهروندان خواهد شد و آنها در تالار گفتگو می توانند 

با مدیران شهری به تبادل نظر بپردازند.
جدیدی  اقدام  را  خبر  شمیران  استودیو  اندازی  راه  همچنین  حاجوی 
نظرات  و  ها  بحث  اقدام  این  با  گفت:  و  کرد  عنوان  عمومی  روابط  در حوزه 
کارشناسان در دیگر لایه های مدیریت شهری مطرح و مورد بررسی قرار می 

گیرد تا مشکلات احصا و در راستای رفع آنها اقدامات لازم انجام شود.
با  بسیار  خبری  سازی  جریان  در  را  رابطین  نقش  یک  منطقه  شهردار 
اهمیت دانست و گفت: رابطین خبری باید هوشمندانه و خلاقانه از اقدامات 
اجرایی و موضوعات خبری استفاده کنند و آنها را کامل به اطلاع شهروندان 

برساند و افکار عمومی را تنویرنمایند.
ای  رسانه  های  ظرفیت  شناسایی  شهروندان،  بین  در  آفرینی  امید  او 
محلی، استفاده از توان خبرنگاران محلی، بسترها و گروه هایی که می توانند 
در حوزه رسانه به شهرداری کمک کنند را از دیگر موارد مورد توجه دانست.

سالانه حدود ۵ میلیون اصله نهال در نهالستان  تخصصی ایوان تولید می شود

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی گفت:

عبور از پیک مصرف برق مستلزم همکاری همه مشترکین

  شهردار منطقه یک در شورای اطلاع رسانی:

رابطین خبری وکیل حقوق عامه شهروندان هستند

حضور ذوب آهن 
اصفهان در كنفرانس 
بیلت و محصولات 
 تخت خاورمیانه و 
شمال آفریقا

 راه اندازی 
باشگاه نشاط 
سالمندی در 
سرای محلات 
منطقه۱۳

کنفرانس  در  اصفهان  ذوب آهن  مرادیان:  اصفهان- 
بیلت و محصولات تخت خاورمیانه و شمال آفریقا ) یازدهمین 
کنفرانس متال اکسپرت ( که روزهای ششم و هفتم ژوئن 2022 
در مسقط پایتخت کشور عمان با حضور تعدادی از متخصصان 
فعال  حضوری  شد،  برگزار  اولیه  مواد  و  فولاد  صاحب نظران  و 

داشت.
مهندس ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن اصفهان یکی از 
سخنرانان اصلی این همایش بود. مدیرعامل ذوب آهن اصفهان 

و  جهان  و  ایران  فولاد  چشم انداز  تشریح  به  کنفرانس  این  در 
چالش ها و فرصت های پیش رو پرداخت و سپس ضمن معرفی 
این مجتمع عظیم صنعتی، طرح های آتی و چشم انداز تولید این 

شرکت را بررسی کرد.
خصوص  در  مهمی  مذاکرات  کنفرانس  این  حاشیه  در 
محصولات  برای  بازار  نیازسنجی  و  بالقوه  مشتریان  جذب 
صورت  شرکت  بازاریابی  و  فروش  تیم های  توسط  جدید 

گرفت.

شهردار منطقه13 از راه اندازی و آغاز به کار باشگاه نشاط 
سالمندی از اوایل تیر ماه در سرای محلات منتخب این منطقه 

خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه13، محمدهادی 
علی احمدی، شهردار منطقه گفت:به مناسبت فرارسیدن فصل 
حفظ  و  روانی  نیازهای  کردن  برطرف  منظور  به  و  تابستان 
سلامت جسمانی سالمندان، باشگاه نشاط سالمندی در سرای 

محلات منتخب از اوایل تیر ماه گشایش می یابد.  
او تجربه یک سالمندی سالم را حق این قشر ارزشمند از 

جامعه دانست و افزود: در حوزه سلامت جسمی و روانشناختی، 
سالمندی جمعیت، زمینه ساز افزایش بیماری های مزمن می 
درمانی  و  بهداشتی  مراقبت های  اهمیت  موضوع  این  که  شود 
تجربه  برای  سالم  زندگی  سبک  آموزش  و  سنی  گروه  این  در 

سالمندی سالم را بیش از گذشته نشان می دهد.
او افزود: شهرداری منطقه13 به عنوان یکی از متولیان امر 
سلامت سالمندان نسبت به راه اندازی باشگاه نشاط سالمندی 
با شعار سلامت ما، حال خوب ما در سرای محلات صفا، نیروی 

هوایی، حافظیه و آشتیانی اقدام کرده است.

مختلف  های  برنامه  باشگاه،  این  در  داشت:  اظهار  او   
فرهنگی، هنری، ورزشی و گردشگری ویژه سالمندان به همراه 

مشاوره و آموزش های درمانی اجرا می شود.  
اداره  همت  به  اقدام  این  داد:  ادامه  منطقه13  شهردار 
سلامت  معاونت امور اجتماعی و فرهنگی منطقه و همکاری 
سرای  و  منطقه  توسعه  و  سلامت  در  مردم  مشارکت  خانه 
اطلاعات  کسب  جهت  مندان  علاقه  و  گرفته  صورت  محلات 
خود  سکونت  محل  سلامت  خانه  ترین  نزدیک  به  بیشتر 

کنند. مراجعه 


